
Henrik Stenkil (Mødeleder)X 
Sigrit Bilsted Pedersen X 
Anders Dinsen Udtrådt 
Helene Holm  X 
Kenneth Kruuse   - 
Filip Lauritzen  Afbud 
Helene Persson  Afbud 
Flemming Krogshave X 
Laila Andersen X 
Line Rask   X 
Søren Jakobsen X 
Jonathan Kjeldsen 8.B X  
Simon Larsen 8.A  X 
Særligt indbudte: 
Dinah Peetz SFO leder  X 
 
 

Referat 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 19.februar 2014. kl. 19.00 –21.30 på lærerværelset 
 

Nr. Emne Bemærkninger 

01 Godkendelse af referat fra 
den 11. januar 2014. 
 

Høringen omkring skolebestyrelsessammensæt-
ningen skulle have været drøftet på møde 21/1 – 
det møde blev aflyst. Da høringsoplægget ligger 
op ad den sammensætning vi allerede anbefaler vi 
høringsoplægget.  
 
Referatet er godkendt. 

02 Økonomi – resultat for 2013 
 

Vores regnskabsforklaring er udarbejdet og bud-
gettet viser at vi har et væsentligt overskud som er 
højere end forventet. 
Det modtages med bekymring, at der er så stor en 
forskel end forventet. Det giver anledning til, at vi 
fortsat vil have fokus på økonomien. 
 

03 Budget 2015 se bilag Der skal snart laves budget for 2015 og institutio-
nerne spørges om der er ønsker for nogle større 
ønsker. Ønskerne skal indgives 11. marts 2013.  
 
Ønsker: En overordnet og sammenhængende plan 
for forbedring. 

 Toiletterne bliver tidssvarende 

 Idrætsfaciliteter der er tidssvarende og sva-
rer til kapaciteten 

 Etablering af sti ved boldbanen. 

 Forbedrede parkeringsforhold 
 

04 Det kommende skolebestyrel-
sesvalg 
 

Intet at bemærke til teksten. Bestyrelsen er positiv. 
 
Udvalg til bestyrelsesvalg: Henrik, Helene H, Siv 
Vedhæftet referat: medlemsliste og valgoversigt 

05 Opfølgning fra heldagssemi-
nariet: 

Proces for hvordan vi kommer i vej. 
Slagplanen er at det lokale udviklingsråd har be-



- Hvad er skolens værdi-
grundlag? 

- Hvor skal vi hen? 
 

sluttet at alle elever på skolen den 27. februar skal 
arbejde med ”hvad er den gode skole”. Det skal 
tages med ind i personalegruppen der så skal ar-
bejde videre med det. 
 
I foråret lavede personalegruppen et forarbejde i 
forhold til hvad værdierne er for skolen og hvilken 
vision der ønskes. Det blev ikke færdiggjort pga 
lockouten.  
 
Uanset skolereform så skal vi have identificeret 
hvem vi er og hvad vi står for. 
Personalet skal udmønte det i læring og bestyrel-
sen skal udmønte det i principper. 
 
20/2 – planlægning af ”hvad er en god skole” 
27/2 – fælles temadag for alle elever ”hvad er en 
god skole” 
6/3 – Fælles personalemøde 
13/3 – Lærermøde 
14/3 – personalemøde pædagoger 
20/3 – Afdelingsmøder, personalet og Skolebesty-
relsesmøde 
27/3 – Fælles personalemøde 
Fælles opsamling 

. 
06 

Forældreaften om skolereform 
 

Der informeres ud på intra om at vi er klar over, at 
der er mange spørgsmål og det er muligt at stille 
spørgsmål til skolens postkasse under mærket: 
”spsm til reform”. FAQ bliver lagt på intra – op-
slagstavlen. Der linkes til kommunens hjemme-
side. Skoleledelsen laver det skriv. 
 
Der skal planlægges infoarrangementer for elever-
ne og for forældrene. 
 
For de ældste elever bliver det et ”hul-time”-
arrangement.  

07 Meddelelser    
a) eleverne                         
b) lærere og pædagoger  
c) ledelsen 
d)  

Eleverne: Der har ikke været elevrådsmøde siden 
november. Der bliver holdt elevrådsmøde den 26. 
februar kl. 10.00 
Frustration fra elevrådet om at der er en oplevelse 
af at de ikke får gennemført noget. 
Der har været HUL-time tirsdag 18/2, hvor elever-
ne fra 9. klasse fremviser deres projektopgaver for 
6.-8. klasse. 
Pædagogerne: Der er sygdom og orlov der gør at 
der er en del vikardækning. SFO laver teater og 
fremviser det i næste uge. 

1. klasseteamet er i gang med et projekt, hvor 
de har lavet en helt ny skoledag for klas-
serne. Der vil komme information omkring 
det. Det er et lille lokalt 1. klasseteam-
projekt og det er ikke ”sådan er Stengård 
Skole”, men det er et godt forsøg på at få 
det  

Lærerne: Der er præget af sygdom. Der er ro på i 



personalegruppen efter der er kommet ny skolele-
der. Stemning er blandet, der er ikke ubetinget 
positiv stemning fordi det er svært at adskille det 
fagpolitiske fra reformen og den udvikling som alle 
gerne vil. Der er en stor forandringsvillighed og 
udviklingsvillighed på skolen. Der er en frustration 
over at der ikke er kommet nogle klare udmeldin-
ger endnu. 
Ledelsen: 
Vi har været noget optaget af trafikken på Triumf-
vej og vi har været i jævntlig dialog med NCC. Det 
gik ikke helt godt i starten og vi har haft kontaktet 
politiet der har været her ude og se til trafikken. 
NCC har lovet at der er to vejbaner igen her 1. 
marts. Byggepladsen bliver ved med at være der 
frem til 1. juli. 
Vi har ansat Christina Hyldgaard som adm. leder 
fra 1. marts. Malene Rossmann er ansat som se-
kretær 1. marts. 
Vi har opslået en midlertidig stilling som ”vikar” for 
de langtidssygemeldinger vi har. 
Indskrivning af nye bhk.elever: pt. 46 der ønsker 
Stengård Skole.  

08 Eventuelt 
 

Trafikkampagnen er standby til vejarbejdet er fær-
digt. 
Ved reetablering af boldbanen – kan det så være 
en ide at undersøge hvordan de gør det og om der 
er alternativer? 
Det opfordres til at der på alle forældremøder for-
tælles om kommunens og herunder skolens sund-
hedspolitik. 
 

 


